
SPORTRAAD OOSTENDE – ALGEMENE VERGADERING 
Vergadering dinsdag 28 januari 2014 
 
AANWEZIG 

Boncquet Rik    Sportfunctionaris 
Deblauwe Arne    Schepen voor Sport 

   Poppe Dirk    Voorzitter Sportraad 
   Simoens Rudy    Zwembadbeheerder 

Thielens Davy    Sportfunctionaris 
   Van de Poel Marc   Hoofd van dienst Sport 
 
Atletiek  Hermes Atletiek Oostende  Vermeersch Annemie 
   Jogging Team de Olifant  Wallaert Marie-Christine 
        Lefevere Willy 
Badminton  Oostendse Badminton Club  Pollen Leanne 
        Versluys Birger 
Baseball  Piranhas    Leniere Marc 
Basket   KBOB D-GLAS    Van Hille Louise 

BC RHK    Tavernier Micheline 
Hermes Basket Oostende  Lust Stijn 
     Beyers Jacques 
BCO     Deldaele Marc 

Biljart   Kaderkampioenschap Oostende Van Heste Jean Pierre 
Boogschieten  KHG Sint Sebastiaan   Claeys Ignace 
   KHM Willem Tell   Valcke Norbert 
        Schouteeten Laurent 
        Vantyghem Noel 
Cricket   Ostend Exiles    Hussain Imtiaz (MARO) 
Diverse   S&FC Westerkwartier   Degheele Ronny 
   S&FC Konterdam   Tratsaert Patrick 
Duiken   Duik- en Zwemklub Okeanos  Aelvoet Luc  
        Van Remoortere Hilde 
        Devogelaere Carine 

Navy Diving Team   Goes Michel  
     Daems Alfons 
Duikpunt    ….. Daniël 
Scuba Diving    Neuville Philippe 

   Wet Wheels    Devriese Frank 
Hengelen  Espadonclub    Peere Dominique 
Handbal  Thor Handbal    Verslype Johan  
Hondensport  KH42 De Noordzee   Vandepoel Louis 
Judo   Ostend Judo Club   Bundervoet John 
   Judo Stene    Corveleyn Kurt 
        Cordier 
Karate   Takao Dojo    Denaghel Kristof 
Motorsport  Ostend Motor Sport   Vrijelinck Dirk 
        Hauweele Pol 
Omnisport  Omnisport de Sportpit   Geril Joëlle 
   BOAcademie    Van Langenhove Gwendoline 
Petanque  Petanqueclub De Spui   Poppe Dirk 
Roeien   KRNSO     Vansteenkiste John 
Rope Skipping  RS Oostende    Tulpin Tine 
   The Handles    Rommelaere Trees 
 



Skeeleren  Zwaantjes Roller Club   Decraemer Marc 
        Deroo Roland 
Speleogie  Cascade vzw    Deroo Dirk 
        Vandecasteele Marc 
Triatlon  12 Beaufort    Vansteenhuysse Stef 
        Syryn Marc 
Tafeltennis  TTC Drive    Callebout Andy 
Tennis   Ostend Tennis Club   Brackx Frederik 
        Beuselinck Manu 
   Oshwerlu Tennis Club   Bossier Daniël 
Turnen   KOTV Noordzee   Surmont Jean 
        Brackx Rene 
        Brackx Olivier 
   Willen is Kunnen   Deweert Annick 
        Dejonghe Joeri 
        Vlaemynck Luc 
   De Zeester    Mihl Wim 
   Gymfed    Surmont Josie 
Voetbal  KV Oostende jeugd   Declerck Rudy 
   SK Opex Girls    Van Leke Roland 
   Balbalschool Voetbal Kraks Club Servais Philippe 
   Zandvoorde Sportief   De Mey Eddy 
        Casier Rudy 
   Kon. Vriendenkring Scheidsrechters Sanders Thomas 
   Zaterdagtornooi   Debrock Jacques 
Volleybal  Stevo     Verdonck Wim 
Wandelsport  De Stormvogels   Berkens  Jan 
        Mommerency Michel 
   De Keignaerttrippers   Devriendt Rudy 
Wielersport  Ostendbmxclub   Deschagt Alain 
   ATB Natuurvrienden   Verlet Francois 
   KVC De Zeemeeuw   Dedeckere Bernard 
   Frans-Vlaamse Randonneurs  Prinsier Julien 
Zaalvoetbal  Zaalvoetbalclub Opex   Dewaele Johnny 
   Fusion     Lameleyn Bruno 
        Pootemans Amber 
   ZVC Baseline    Boterberg Jan 
Zeilen   VVW Inside-Outside   Plasschaert Bart 
        Lamoot Erik 
   Watersport Oostende Spuikom Larsen Rens 
   BBC Blokart    Boel Nicolas 
Zwemmen  Vrije Zwemmers Oostende  Marlein Freddy 
   Reddersclub Oostende   Bintein Gino  
   Rosc     Timmerman Luc 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



VERSLAG COMMISSIEVERGADERING 
 
Zwembadcommissie 
 
1. Vaststelling aanwezigheden 
Verontschuldigd: Adje Klerkx (Duikpunt, Ostend Diving, Wet Weels) 
 Aanwezigen bestuur commissie: 
Rudy Simoens, zwembadbeheerder 
Freddy Marlein, voorzitter 
Aanwezige clubs: 
12 Beaufort:    Stef Vansteenbrugge, Marc Syryn 
Duikpunt:     Cleerewerck Daniël 
Navy Diving Team:    Goes 
Wet Weels:     Devriese   
Okeanos:    Carine Devogelaer, Hilde Van Remoortele, Luc Aelvoet 
Royal Ostend Swimming Club, Waterpolo Oostende:   Luc Timmerman 
Scuba Diving TO:   Philippe Neuville 
Reddersclub Oostende:  Gino Bintein 
Vrije Zwemmers Oostende:  Freddy Marlein 
Afwezig:  
Ostend Diving 
 
2. Goedkeuring verslag 11.06.2013 

Dit verslag was nog niet beschikbaar op de commissie van 27.08.13 vandaar goedkeuring op 
deze vergadering. Het verslag wordt goedgekeurd. 
Opvolging: Plaatsen muurasbak aan ingang clublokalen > Rudy volgt dit verder op. 
 
3. Goedkeuring verslag 27.08.2013 

Wordt goedgekeurd. 
Opvolging: 
-Rudy deelt mee dat de toegangspoort tot het zwembad (kant 3 Gapers) nog steeds ’s morgens 
regelmatig openstaat > betrokken clubs inlichten 
-De vergadering met de zwemclubs (VZO Freddy, ROSC Luc en RCO Gino) en de dienst Sport 
(Marc) en Joëlle (BLOSO, Schoolsport) omtrent de schoolsportactiviteiten in het zwembad heeft 
plaatsgevonden op 25/09 in de fitnesszaal van het zwembad. Joëlle heeft een verslag gemaakt. 
 
4. Toelichting procedure renovatie/nieuwbouw zwembad 

Rudy geeft een overzicht omtrent de procedure i.s.m. de Vlaamse Bouwmeester. Deze 
procedure werd gestart op 17/01 en werd reeds toegelicht op de zwembadcommissie van 
27/08/13 (zie verslag) 
 
Een beginnende en belangrijke stap in deze procedure is het opstellen van een projectdefinitie. 
Een ontwerp hiervan is opgesteld maar moet nog goedgekeurd worden in het Schepencollege/ 
Gemeenteraad van ma 03/02. Rudy zal alle betrokken clubs op di 04/02 de (goedgekeurde?) 
versie bezorgen in de loop van de dag en ’s avonds is er om 19u in de vergaderzaal van de 
Spuikom een vergadering voorzien met de zwembadclubs , ism de Sportraad (en eventueel 
andere clubs) om deze projectdefinitie te doorlopen. Bedoeling is dat de betrokken partners/ 
zwembadgebruikers 14 dagen de tijd hebben om opmerkingen te formuleren via de Sportraad. 



De Sportraad zal dan adviserend advies geven aan het Schepencollege/ Gemeenteraad eind 
februari. 
Rudy bezorgt de aanwezigen ook een projectplanning. 
Start van de werken voorzien in oktober 2016, einde juni 2018. 
Bemerking: de voorzitter stelt vast  dat er nog een hele tijd zit tussen nu en de aanvang der 
werken en stelt de vraag wat met het onderhoud en/of eventuele defecten, gezien de 
technische toestand van de installaties? 
Antw. Rudy: ondertussen wordt er met de huidige  middelen (financieël) geprobeerd in de mate 
van het mogelijke deze op te lossen. 
 
5. Varia/ rondvraag 

Vraag van Carine Devogelaere (Okeanos) en Philippe Neuville (Scuba) ivm waterinsijpeling in hun 
clublokalen 
Antw. Rudy: Lek is gevonden in kruipkelder en zou ondertussen moeten opgelost zijn. 
 
Vraag van Carine Devogelaere (Okeanos) en andere clubs: in de gemeenschappelijke douches 
meisjes beneden de trap rechtdoor (richting gemeenschappelijke cabines) laat de startknop het 
regelmatig afweten 
Antw. Rudy: wordt nagezien 
   
Mededeling van Rudy: Gino Bintein, is als zwembadcoördinator met pensioen en wordt 
vervangen door Dominique Nulens. Gino blijft wel afgevaardigde van de Reddersclub in de 
zwembadcommissie.    
  
6. Volgende vergadering: 
Di 04/02: 19u, vergaderzaal Spuikom (ism Sportraad)  
 
Verslag: Freddy Marlein, voorzitter zwembadcommissie 

 
Indoorcommissie 
 

- het sanitair is en blijft een moeilijke zaak , zowel in de Spuikom als in de Stallingen . 
- de vloer van de polyvalente zaal in de Stallingen wordt vernieuwd , daardoor zal de zaal 

gesloten zijn van na de turnshows tot net voor het tornooi van TTC Drive . 
- AED defebrilators zijn geplaatst in de Stallingen en de Mr. V – arena . 
- De lange badminton netten van de Spui zijn dringend aan vervanging toe , kan daarvoor 

gezorgd worden ? 
- Het herstellen van de verlichting heeft lang op zich laten wachten , maar dit defect 

kwam er juist toen de Stad in de overgang zat van het raamcontract .  
 
 
Turnsportcommissie 
 
1 – grote trampolines 

- 2 trampo’swerden voorzien van nieuwe springdoeken ( 4x4) en veren zodat nu alle 
trampo’s doeken 4x4 hebben.  
Het is de bedoeling 1 trampo voor te behouden voor de betere springers. Voor de 
duurzaamheid van het materiaal wordt er op aangedrongen niet op de rand of de 
schuine rand van de valmatten (op de platforms) te zitten. Dit is nefast voor de  



- Voor de veiligheid worden de trampo’s met de laatst vervangen springdoeken 
verplaatst naar de kant van de rekstokken. 

2 – budgetten  
- De turnsporthal is een 7tal jaren in gebruik en er worden symptomen van slijtage 

vastgesteld .Er wordt gevraagd een meerjarenplan op te stellen voor de toekomstige 
(geleidelijke) vervanging van de materialen. 

3 – uurschema’s : kleine aanpassingen 
- Woensdag 05.02.2014 - 14.00 – 17.00 uur : Zeester Tumbling 
- Sirene Middelkere :  zaterdagmiddag 12.00-14.00 uur (1 x maart ; 1 x april) 
- WIK 29.03.2014 (15.00 – 16.30 uur)  – kleuterturnen voor WIK leden van de 3de 

kleuterklas. 

4 – opwarmruimte op drukke momenten. 
Er wordt gekeken naar manier om de klimtouwen opzij te hangen zodat er wat extra 
ruimte onstaat. 
Er wordt een stuk van de rode mat (ter hoogte van klimtouwen) afgesneden zodat die 
juist tegen elkaar passen. 

 
5 – Varia 

- Vloer : kleine herstellingen worden uitgevoerd 
- Aanpassingen uurschema (ook/vooral in verlofperiodes) moeten doorgegeven 

worden aan dienst Sport.  
- De Zeester heeft een aantal Franse tumblers als lid. Zij trainen dan ook tijdens de 

uren van de club in de turnsporthal 
- Rene Brackx herhaalt de reeds jaren aanslepende infrastructurele klacht : 

waterinsijpeling langs de muur tussen de turnzaal en de cafetaria. Hij vraagt met 
aandrang dat dit in orde wordt gebracht. 

- De Zeester vraagt om tijdens de aankomende wedstrijdperiode het magnesium niet 
meer van de rekstokken te verwijderen. 

 
Watersportcommissie 
 
Aanwezig: WOS, VVW In-Out, KRNSO, Voorzitter Sportraad 
 
Na de zomer 2014 bouwt de KRNSO een nieuw clubhuis met botenloods en cafetaria. 
De werking komt niet in het gedrang omdat er een botenloods kan gebruikt worden langs het 
kanaal. Ook de walvissloepenrace gaat door.  
 
De gebruikers van de Spuikom dringen aan op heropstart van de inhoudelijke 
zwembadcommissie naast de kalendervergadering met aanwezigheid van MDK. 
 
Vooral de wildgroei aan oesters baart de gebruikers veel zorgen. Als de verspreiding zo 
doorgaat is watersport binnen 10 jaar niet meer aan de orde. 
 
VVW IN-OUT voert gesprekken met het stadsbestuur omtrent de uitbouw van het Beach house 
op het sportstrand. Om subsidies van de hogere overheid te kunnen krijgen is de steun van de 
stad belangrijk 
 
 



Commissie Sportpark De Schorre 
 
Aanwezig :    De Heer Roland Vanleke ( SKOG )  
   De Heer Daniël Bossier ( TTC Oswherlu )   
   De Heer Dimitri Depoorter ( Joepieclub ) 
   De Heer Philippe Servais ( Balbalschool ) 
   De Heer Dirk Vrijelinck ( Ostend Motor Sport ) 
   De Heer Pol Hauweele ( Ostend Motor sport )    
   Mevrouw Marie-Christine Wallaert ( JT De Olifant )  
   De Heer Thomas Sanders (KVSOO scheidsrechtersvereniging) 
   De Heer Imtiaz Hussain ( Ostend Exiles Cricketclub ) 
   De Heer Marc Leniere ( Baseballclub Piranhas ) 
   De Heer Michel Momerency ( WSV De Stormvogels ) 
   De Heer Jan Berkens ( WSV De Stormvogels ) 
   De Heer Rudy Devriendt ( WSV De Keignaerttrippers ) 
   De Heer Ronny Degheele ( Sportcomitee Westerkwartier ) 
   De Heer Alain Deschagt ( Ostend BMX Club )  
   De Heer Rudy Declerck ( KV Oostende ) 
   De Heer Bernard Dedeckere ( KVC De Zeemeeuw ) 
   De Heer Bryan Lamelyn ( Fusion Oostende ) 
   Mevrouw Annemie Vermeesch ( Hermes atletiek ) 
   De Heer Norbert Vandecasteele  ( Willem Tell Boogschutters ) 
   De Heer Laurent Schouteeten ( Willem Tell Boogschutters ) 
   De Heer Guy Leempoels ( Willem Tell Boogschutters ) 
   De Heer Norbert Valcke ( Willem Tell Boogschutters ) 
   De Heer Joseph Kicks ( Willem Tell Boogschutters ) 
   De Heer Eddy De Mey ( Zandvoorde Sportief ) 
   De Heer Rudy Casier ( Zandvoorde Sportief ) 
   De Heer Nicolas Boel ( Belgian Blokart Club ) 
   De Heer Patrick Tratsaert ( Sport en Feestcomitée Konterdam ) 
   De Heer Jacques Debrock ( Zaterdagtornooi ) 
   De Heer Louis Vandepoel ( KG42 De Noordzee ) 
   De Heer Frederic Brackx ( Ostend Tennis Club )    
    
   De Heer Marc Van de Poel, Hoofd van dienst ,verslaggever 
    
 
1. Finse Looppiste : 
 
  JT De Olifant vraagt een Finse looppiste ( met hakselhout ) in te plannen op sportpark 

Schorre 
 
2. Brievenbussen 
 
 Boogschuttersclub Willem Tell vraagt de plaatsing van brievenbussen voor de aanwezige 

sportclubs in het sportpark De Schorre t.h.v. Mr.V-arena 
 Marc Van de Poel meldt dat er reeds een overleg gebeurd is met ruimtelijke ordening om de 

juiste toekenning van straatnamen en straatnummers te bekijken. 
 Gezien sommige clubs hun post op thuisadres ontvangen, zal eerst aan de clubs worden 

gevraagd wie gebruik wil maken van deze brievenbussen 
 
 
 



 
3. Ophalen van afval 
 
 Elke club kreeg een brief met de melding dat de afval niet langer door stadsbestuur wordt 

opgehaald en dat ze zelf initiatief dienen te nemen voor het ophalen van afval 
Gezien elke club met hetzelfde probleem zit, wordt met het oog op het bekomen van een 
betere prijs, voorgesteld om samen te werken en gegroepeerd een prijs te vragen bij 
verschillende firma’s 

 Tevens wordt voorgesteld om ergens centraal op sportpark Schorre een glascontainer te 
plaatsen 

 
 

4. Afwateringsproblemen KV Oostende 
 
 Bij hevige regenval blijven grote plassen water staan t.h.v. de parking voor de oude houten 

kantine 
 Er is geen gootsysteem op het pad dat naar de atletiekpiste leidt 
 
5. Gebruik terreinen VG Oostende 
 
 Verschillende sportclubs doen navraag betreffende de toekomstige toewijzing van de velden 

31 t.e.m.34 
 Fusion Oostende vraagt na hoe en wanneer de kalenders worden opgemaakt 
 
6. Berging American Football/baseball/cricket 
 
 Ostend Exiles Cricketclub vraagt de stand van zaken betreffende de plaatsing van een 

ingekuilde container nabij de betreffende speelvelden 
 
 
7. Schilderwerken wielerpiste 
 
 KVC De zeemeeuw vraagt de lijnen op de wielerpiste te herschilderen 
 Marc Van de Poel vraagt aan Bernard Dedeckere om bij de wielerbond navraag te doen 

over welke verf hiervoor dient te worden gebruikt. Immers bij het gebruik van sommige 
verven ontstaat er slipgevaar voor de fietsen. Op basis van deze info kan een prijsofferte 
gevraagd worden  

 
 
8. Technische problemen 

 
 Verschillende clubs melden dat de technische problemen aan overdekte en 

openluchtsportinfrastructuur helemaal niet of te traag worden  



VERSLAG ALGEMENE VERGADERING 
 
Het verslag van de Algemene Vergadering 2013 wordt goedgekeurd. 
 
Peter Beyen licht het Financieel Verslag 2013 van de Sportraad toe. (zie bijlage). 
Dit verslag werd nagezien door 2 commissarissen, met name : Pazita Huyghebaert en Patrica 
Deklerck. 
De vergadering keurt het verslag goed en ontlast de bestuursleden. 
 
Marc Van de Poel licht het beleidsplan Sport 2014-2019 toe. 
Zie Power Point als bijlage 
 
Davy Thielens licht het nieuwe subsidiereglement toe. 
Zie Power Point als bijlage 
Dossier zal online dienen ingediend te worden tegen eind april. Het dossier zal half februari op 
de site staan. 
 
Opmerkingen :  

- In sommige federaties “bestaan” er geen officials.  
moeten in subsidiedossier wel aangetoond kunnen worden 

- Kan de aanwezigheid op de Sportmarkt ingebracht worden?  ja. 
- Er zijn niet enkel Infrastructuurkosten in niet –stedelijke infra. Zo betalen sommige 

sportclubs energiekosten in stedelijke infra  kunnen ingebracht worden 
- Sommige sporten kennen recreatieve competities. Hebben subsidie meer nodig dan 

competitiesporten (o.a. geen sponsoring)  is recreatief (woord zegt het zelf) 
- Sommige gemeenten geven een basisbedrag voor verenigingen die op 

onregelmatige basis competitie organiseren  er is geen basisbedrag voorzien. 
- In sommige sporten is geen competitie toegelaten (duiken)  recreatief 
- “Behalen van VTS cursussen” : worden terugbetaald (indien aan de diverse 

voorwaarden wordt voldaan) aan de club  die eerst moet voorschieten. 
- Bij evenementen wordt gesubsidieerd op basis evenement vorig kalenderjaar. Indien 

geen evenement vorig kalenderjaar dient gewacht op geld tot volgend kalenderjaar. 
- Referentiedatum ledenlijsten : 31/12 vorig kalenderjaar 

 
Marc Van de Poel licht het Sportpromotieplan 2014 toe. 
Zie Power Point als bijlage 
 
Rondvraag  
 
Judo Stene vraagt naar de stand van zaken omtrent de herlocatie van hun club. 
Schepen Arne Deblauwe antwoordt dat de club in de Vercaemerschool kan blijven zolang die 
niet wordt afgebroken. Overigens is die afbraak door een wijziging in ter zake doende 
wetgeving uitgesteld. 
Er is al enige tijd een nieuwe locatie voorzien in Sporthal De Veiling wat de clug ongetwijfeld 
bekend is. 
In de verdere toekomst is een verhuis naar de nieuwe (nog te bouwen) sporthal mogelijk. 

 
 

 


